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De fractie van SGP/CU, CDA en PvdA hebben in een persbericht aangegeven het vertrouwen op te 
zeggen in de fractie en dus coalitiegenoot van Pro-Sliedrecht. Voor ons gevoel komt dit op een zeer 
onlogisch en ongunstig moment. Wethouder Van der Plas is twee weken geleden gestopt en nu is er 
weer een wethouder uit het college gegaan. Het college bestaat naast de burgemeester nog uit de 
wethouders Vat en Spek. We zijn van mening dat dit een zeer onwenselijke situatie is. Wij hebben niet 
gevraagd om het vertrek van wethouder Visser.

Daarom stellen we mondelingen vragen aan het college:

1.    Is er getracht tot een vergelijk te komen met de wethouder en de fractie van Pro Sliedrecht? Zo 
ja, waar strandde dit op? Zo nee, om welke redenen lukte een poging tot hertstel niet?

2.    Is de voorzitter van het college, de burgemeester, betrokken geweest bij het echec van het 
college? Zo ja, heeft hij geprobeerd de partijen bijeen te houden? Zo nee, Waarom niet?

3.     Hoe groot is het risico dat het dagelijks bestuur van onze gemeente de gang van zaken niet kan 
nakomen?

4.     Hoe heeft de coalitie dit risico, van zeer magere bezetting van het dagelijks bestuur, van onze 
prachtige gemeente ingeschat?

5.     Er is nog geen wethouder van de PvdA benoemd en er wordt op voorruit gelopen dat er een 
kandidaat is. Hoe concreet is dit? Wanneer wordt de wethouder van de PvdA benoemd?

6.     Welke maatregelen heeft het college nu genomen om de gang van zaken, van de portefeuille van 
mevrouw Visser goed te borgen?

7.     Hoe zijn de portefeuilles nu verdeeld over het college?
8.     We hebben gehoord dat de wethouder via sociale media heeft moeten vernemen geen werk 

meer te hebben. Is dit wat de coalitie bedoelde toen ze in het coalitieakkoord vastlegden te 
zullen investeren in samenhangende professionele en assertieve communicatie?
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Graag wil ik een aanvullende mondelinge vraag stellen aan het college..

We hebben in deze raad vaker met elkaar gesproken over integriteitskwesties. Gisteren was in het 
nieuws te lezen dat het vertrouwen is opgezegd doordat er sprake zou zijn van een integriteitskwestie. 
Tijdens eerdere vergaderingen hebben we als raad afgesproken dat verdenkingen van 
integriteitskwesties in eerste instantie aan de burgemeester worden voorgelegd. Is er een dergelijke 
melding geweest?

Met vriendelijke groet,
Roelant Bijderwieden


